

《单词百科:IOC是什么意思?IOC怎么发音?IOC的解释和用法》

英语单词IOC是什么意思?IOC怎么读?IOC怎么发音?简答网为您整理了IOC的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



IOC怎么读

IOC的读音:[ˈaiˈəʊˈsi]

IOC的意思

1、abbr.International Olympic Committee 国际奥林匹克委员会(=CIO);

IOC的双语例句

1、Rogge said the IOC anti-doping efforts have been fruitful.

罗格说,国际奥委会 反 兴奋剂的努力取得了成果.

2、At the end of this first phase , the IOC Executive Board selects the Candidate Cities.

最后, IOC执行委员会从中选出候选城市.

3、 As a member of the International Olympic Committee her fares and hotel expenses were paid by the IOC.

作为国际奥林匹克委员会的成员, 她的交通费用和酒店住宿费用都由国际奥委会支付。

4、 The accuracy diagnosing of LUS and IOC for the CBD stone exploration is above 97.5 %.

LUS联合IOC对 胆总管结石的诊断率97.5%以上.

5、 The IOC stands for the International Olympic Committee and founded in France in 1894.

国际奥林匹克委员会(ioc),简称国际奥委会,总部座落在瑞士洛桑.

6、 In 1912, the IOC decided to allow women in the Games.

1912年, 国际奥委会决定允许妇女参加奥运会的竞赛.

7、 The IOC stands for the International Olympic Committee and was founded in France in 1894.

国际奥林匹克委员会(IOC),简称国际奥委会,总部座落在瑞士洛桑.

8、 When was China a membership by the International Olympic Committee (IOC) ?

中国何时纳入国际 奥委会 会员?

9、 After 1970 s, four Chinese from the sport world elected as IOC members.

70年代以后, 中国先后又有4名体育界人士当选为国际奥委会委员.

10、 It is a comprehensive sports meet held by the IOC.

是国际奥委会主办的世界性综合运动会.

11、 The official design as deposited at the IOC headquarters.

正式的图样设计现存放在国际奥委会总部.

12、He . In 1981, the IOC selected him but he kept his job in the sports administration.

1981年, IOC选择 了何振梁,但他仍然保留了体育部门的职位.

13、However , apart from using technologyillicitly, the technique could actually rebound on the athlete, the IOC warns.

但是, IOC警告说, 应用这种技术不仅不合法,而且实际上对运动员有意想不到的影响.

14、The members of the IOC made an objective appraisal of Beijing.

国际奥林匹克委员会成员对北京做出了客观的评价.

15、Reliance on automagical IoC resolution may be confusing.

依靠IoC自动解析可能容易引起混乱.

以上是简答网为您整理的IOC怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于IOC的用法、IOC的

释义、IOC的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/IOC>